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I got up early this morning. After breakfast I went to the beach near my home with my friends. We went there by bike. As soon as we got there, we played with the sand and walked on the beach. We also went was really fantastic. In the afternoon I went to the library and read books there. I also helped my parents make dinner. After dinner I washed the dishes. In the evening I did my homework. Then I surfed the internet. I had a busy and interesting day.
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The celebration actually starts on New Year‘s Eve with the family reunion dinner. By New Year‘s Eve, you should have done the following：
Clean the entire home to get rid of all the things that are associated with the old year.
Put away all brooms and brushes.
Pay all your debts.
Resolve differences with family members, friends, neighbors and business associates.
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今天，我帮助了奶奶做家务。奶奶的身体不好。我以后要常帮她做事。这样她就会高兴身体也会好一些。突然觉得，人老了真不好。不但身体不会好，而且就会惹得大家讨厌。我又做了一个决定，以后一定要做个乖孩子。
Today, I did housework for grandmother. She is not very healthy and I decide to do housework for her more frequently. And she will feel happy and become better. Suddenly, an idea hit me that it’s terrible to grow old becuase you have to worry about both your health and others’ opinions. Once again, I make a decision to be a good girl.
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记得一个星期六，妈妈和爸爸带我去图书城。我们到那儿时，里面已经有很多人。有的站着，有的坐着，他们手里都捧着一本书在认真的阅读，我也去找我喜欢看的书了。
I remember one Saturday, mom and Dad took me to book city. When we got there, there were already a lot of people in it. Some are standing, some are sitting. They are holding a book in their hands and reading it carefully. I also went to find the book I like to read.
突然，有个穿粉红色的`小女孩手上拿着书乱翻，还坐在几本书上。这是管理员阿姨对她说：“小朋友，书是我们的好朋友，是我们不会说话的老师，我们要爱护它。”听了管理员阿姨的话。
Suddenly, a little girl in pink was rummaging around with a book in her hand and sitting on several books. This is the administrator aunt said to her: _children, books are our good friends, teachers we cant speak, we should love it._ Listen to the administrators aunt.
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Instant Noodles
Two years ago, I like to eat instant noodles very much, the instant noodles smell so delicious, because there are tasty flavor in it. When my mother was not at home, I would buy the instant noodles, as the time went by, I found my skin became bad and I would not like to eat rice. I felt so bad, my mother told me that I should not eat so much instant noodles, they contained no vitamins and also frustrated my appetite. I realized my problem and started to stay away from instant noodles, then my appetite became good and I wanted to eat rice again. Instant noodles are junk food, we’d better eat it less.
两年以前，我很喜欢吃泡面，泡面闻起来很香，因为有美味的调料在里面。当我妈妈不在家的时候，我会买泡面吃，随着时间的流逝，我发现我的皮肤变得不好，我也不怎么喜欢吃米饭。我感到糟糕极了，我的妈妈告诉我我不应该吃那么多的泡面，这些没有营养，也让我胃口不好。我意识到了我的问题，开始不吃泡面，我的胃口变好了，也有食欲吃米饭。泡面是垃圾食品，我们少吃。
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march 11th monday
my name is wang wei. i m a ten-year-old girl. im tall and thin. i have long and straight hair， black eyes. im a good student. i work hard at my lessons. i like singing， swimming and playing chess.
i want to be a teacher when i grow up.
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我叫王纬。我是个10岁的女孩儿，又高又廋，有一头长长的直发，有一双黑色的眼睛。我是一个好学生，学习努力，喜欢唱歌、游泳和下棋。
我长大了想当老师。
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Do you have any new plans?
Yours，
Da Ming
If I have a lot of money
If I have a lot of money, I will have the chance to do what I want to do.
First I’ll travel around the world, because I love traveling, and then I’ll give some money to schools and charities. I’ll try my best to help the people who are in trouble. Next, I will buy a big house with a garden and a swimming pool for my parents, so they will live a happy life. I’m sure we will enjoy a better life.
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